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2016Z21691 HERDRUK 

Vragen van de leden Smaling (SP) en De Boer (VVD) aan de Staatssecretaris 
van Infrastructuur en Milieu over toegankelijkheid van het spoorvervoer en 
persoonlijke assistentieverlening op NS-stations (ingezonden 21 november 
2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het feit dat NS druk bezig is met het verbeteren van 
de ondersteuning op stations om mensen met een rolstoel in en uit de trein 
te begeleiden? In hoeverre bent u hierbij betrokken? 

Vraag 2
Wordt het aantal stations met assistentieverlening het komende jaar 
uitgebreid? Zo ja, hoeveel stations komen erbij en vindt u dat een acceptabel 
aantal? 

Vraag 3
Wat is er voor nodig om op elk station, waar een rolstoelgebruiker niet 
zelfstandig in- en uit kan stappen, assistentieverlening in te voeren, gelet op 
de kosten, organisatie en punctualiteit? 

Vraag 4
Hoe verloopt de planning van ProRail om stations aan te passen zodat deze 
beter toegankelijk zijn en zodat het perron aansluit op het treinstel waardoor 
een rolstoelgebruiker zelfstandig in- en uit kan stappen? Is het mogelijk dit 
proces te versnellen? 

Vraag 5
Op welke termijn kunnen mensen met een rolstoel op alle stations gebruik 
maken van de trein door zelfstandig of met hulp in- en uit te stappen? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen vóór het Algemeen overleg Openbaar vervoer voorzien 
op 8 december 2016 beantwoorden?
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